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Assistents:   

María Goya (Presidenta) 

Andrea Ardèvol (Vicepresidenta) 

Claudia Sust (Secretària) 

Patricia Cruz (Tresoreria) 

Sandra Miras (Comissió de Comunicació) 

Estela Padilla, Alba Navalón, Sandra Bonet (Comissió d’Extraescolars) 

Raquel González (Comissió de Festes) 

Laura Sánchez, Alexandra Tost i Rosa Subirana (Comissió d’Educació) 

Dàlia (Comissió Biblioteca) 

Pati Salarich (Comissió Equipaments) 

 

APROVACIÓ ACTA ANTERIOR 

La secretària comenta si hi ha alguna esmena a l’acta de la junta anterior enviada per mail la 

setmana passada  a tota la Junta, no hi ha esmenes; s’aprova la junta de desembre. 

 

PRESIDENTA 

La Maria comparteix la memòria de l’any passat on es veu que sempre adjunta en annex les 

fotos dels events i els cartells (les infografies) que es presenten junts amb les factures. Demana 

ajuda a totes les comissions per a poder portar a terme la justificació d’aquesta subvenció. El 

31 s’ha d’entregar la memòria per tal que ens paguin la resta de la subvenció. L’equip de 

subvenció està en mínims per la qual cosa l’Andrea i la Claudia s’ofereixen a ajudar per a 

aconseguir l’objectiu.  

 

TRESORERIA 

La Patri explica que des de SANED s’han posat en contacte amb tresoreria AFA per reclamar 3 

factures que per error, ells no havien girat a la compte AFA, de l’any 2022, de quan es pagava a 

la coordinadora de l’AFA a través de SANED (curs 2022/2023). Com que va haver-hi el traspàs 

de tresoreria, no va quedar suficientment clar que quedava pendent aquest pagament; la 

Maria, la Patri, la Claudia i l’Andrea han revisat aquestes factures i l’històric de SANED; també 
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van reunir-se amb l’antiga tresorera per aclarir-ho; ella explica que això va quedar pendent de 

carregar a compte, però no es va reclamar el càrrec. Donat que aquest any, amb la revisió de la 

Patri de les assegurances quan va a arribar a tresoreria (pagàvem assegurança quan ja ho 

pagava Naifar), ens estalviem diners, es pagaran aquestes factures amb aquest romanent, per 

no afectar al pressupost de les comissions i al projecte de l’ombra del pati. 

Ho pagarem quan ens donin el número de compte i no esperarem que ens ho girin (aquesta ha 

sigut l’errada) i després enviar mail amb el comprovant de pagament. 

S’ha de demanar a Naifar que ens pagui 3 cops l’any i no com abans 1 cop. Necessitem tenir els 

pagaments al dia. 

 

COMUNICACIÓ 

La Sandra explica que hi ha famílies que es queixen que reben la info per TPV i per mail i que 

això els molesta. De 70 famílies que han respost l’enquesta de menjador 2 han respost això. Des 

de l’AFA reflexionen que es un número baix de famílies i que ens ha costat molt arribar a 

comunicar tan bé com comuniquem (eina i disseny). En el TPV tot queda molt endreçat i pots 

anar a consultar la info.  

 

EQUIPAMENTS 

La Pati explica que l'Elena (conserge) ha contactat amb ella perquè des del cicle d'infantil ne-

cessiten set caixes de fusta d'Ikea que volen per un dels espais  i que també s'aprofitaran per a 

l'acollida de matí. La presidenta proposa que com també es faria servir a l'acollida matinal 

es podria preguntar a Naïfar si podria col·laborar.  Es consensua demanar-li a Naifar, així l'AFA 

es podria estalviar aquesta despesa i així destinar el màxim pressupost en l'ombra del pati, ob-

jectiu d'aquest any. Respecte, al projecte de l'ombra del pati s'acorda proposar a l’escolamate-

rialitzar el projecte on l'AFA pagui la meitat i l'altra meitat l'escola.  

 

BIBLIOTECA 

La Dàlia explica que la comissió de biblioteca AFA s’ha reunit amb l’equip directiu per demanar 

que la biblioteca escolar formi part del projecte eductiu de l’escola. Va ser el passat 17/1. 

Actualment la biblioteca està obert 30 min 2 dies a la setmana. Els vam explicar que seria 
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contractar un bibliotecari escolar i la idea els va agradar però el dubte és qui el paga. Actualment  

s’accepten totes les donacions de llibres que fan les famílies. Encara que vam acabar molt 

motivats després de la reunió, després van enviar mail dient que de moment no es una prioritat 

per l’escola ja que els docents consideren bo el servei.  

La Dàlia no li veu sentit a seguir en aquesta comissió. Te clar que no li donen importància a la 

lectura. Qui porta actualment la biblioteca, la Thais, encara que li dedica tot el temps que pot i 

amb molt empenta,  no arriba a tot i no te la formació de bibliotecària. L’Àlex proposa portar-

ho al consell escolar. I la Maria proposa portar-lo també a la reunió de AFAs amb l’ajuntament 

i fer un projecte de poble. 

Afegeix la Dàlia que a més aquest curs no s’està fent ús de les maletes de llibres que des de la 

biblio municipal ens podrien preparar i també comenta el projecte del municipi lector. 

 

MENJADOR 

Servei de picnic. El servei de pícnic per a les sortides escolars s'ha activat a principis del segon 

trimestre. La primera sortida on es va oferir va ser a la sortida de 6è el dimecres 17 de gener. El 

dijous 25 de gener s'ha fet un post al compte d'Instagram de l'escola amb tres fotos on es poden 

veure les bosses del picnic i el menú que es va oferir. La Maria explica que la comissió AFA va 

ser qui va proposar de fer els pícnics a petició d’algunes famílies. Només per a 30 alumnes no 

ho volien posar en marxa però l’AFA va insistir, perquè no eren 30 sinó 134 alumnes els 

interessats (tal com indicava el primer formulari enviat per l’AFA) i SANED va acceptar. Hem 

rebut moltes queixes de les famílies pel material d’un sol ús escollit per SANED, es demanarà 

millora a la reunió de la comissió mixta de menjador del consell escolar al Febrer. 

 

Documentació sol·licitada a SANED en relació al contracte. Ens hem adonat que dels 3 certificats 

de delictes sexuals, un certificat té la data de començament a l'octubre i els altres dos comencen 

el 13 de desembre. És a dir, aquestes tres persones van començar el curs sense certificat. Hem 

demanat certificats amb data anterior, però no els tenen. Per tant, significaria que han 

contractat personal sense certificat en vigor. Estem aclarint amb l'aFFaC i l'advocat si això és 

motiu suficient com per rescindir el contracte que tenim actualment o si millor esperar a final 

de curs quan hagi finalitzat el contracte. 
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Enquesta de satisfacció servei de menjador. El 17 de gener es va enviar a totes les famílies de 

l'escola via TPV un missatge amb un link per omplir l'enquesta de satisfacció. Les famílies estan 

compartint les seves opinions i valoracions dels menús, la coordinació, el monitoratge, la 

comunicació i SANED, entre d'altres. Com a novetat, aquest cop l'enquesta compta també amb 

una part adreçada directament als infants de l'escola. A data de 25/01/24 hem rebut 81 

respostes. 

 

Propera reunió de la comissió. La comissió de menjador es reunirà el dimarts 13 de Febrer. Els 

punts que volem tractar des de l’AFA són: 

a. Formació equip SANED. 

b. Contracte menjador Escola Mas Maria - SANED. 

c. Resultats de l'enquesta de satisfacció. 

d. Primeres valoracions de la posada en marxa del servei de picnic. 

 

PASQUA 

La Rosa es va reunir amb la Mireia Freixedas per a fer el traspàs. La reunió va anar bé però 

encara li queden dubtes. Properament la comissió de Pasqua es reunirà per a anar preparant-

ho tot. 

 

EDUCACIÓ 

L’escola ha tirat cap enrere el taller de sexualitat a 5è. No ho veuen adequat ni que adaptin el 

contingut. La Ciranda l’encaixen amb el sistema reproductiu que es fa a 6è i a 5è es fa el sistema 

respiratori. Aquest és el motiu que dona l’escola per a no fer el curs a 5è. La Maria afegeix que 

portarà aquest tema al Consell Escolar, ja que al consell escolar previ ho van aprovar. 

Des de la Comissió d'Educació es buscaran altres opcions per reinvertir els diners del taller de 

5è que finalment no es realitzarà. 

 

 

 




